
Uttalande vid Koloniträdgårdsförbundets kongress 2013.

Sverige är till väldigt stor del beroende av import av grödor och

livsmedel. En tendens som blivit än mer tydlig under senare år.

Sverige och andra västländer måste öka odlingen kraftigt för att

kunna klara livsmedelsförsörjningen i framtiden. För att klara detta

behöver storstädernas befolkning själva odla i allt högre grad.

Samtidigt finns i landet ett stort odlingskunnande som nu håller på

att gå förlorat.

Förutom importberoendet och de kostnads- och miljöaspekter detta

för med sig är det för många personer - framför allt de som bor i

miljon programmets bostäder - svårt att få dagarna att gå ihop

ekonomiskt.

För att bejaka och lösa dessa problem är det nödvändigt att skjuta

till odlingsmöjligheter i landets större städer.

En fördubbling påiOår av antalet kolonilotter i de större städerna

där väntetiderna är långa kommer att:

• Minska importberoendet

• Minska de långa tranporternas klimatpåverkan

• Bevara och utveckla odlingskunnandet

• Ge människor möjlighet att odla ekologiskt

• Ge människor möjlighet att aktivt bidra till sin egen försörjning

• Ge Sverige ett bra utgångsläge för livsmedelsförsörjningen på

sikt.

Vi uppmanar landets städer/kommuner samt regering och riksdag att

aktivt verka för att fördubbla antalet kolonilotter där efterfrågan är

stor.


